
 

Referat fra bestyrelsesmøde i afd. 29, Vesterhåb den 14/6-2020 

Tilstede: Rikke, Anette, Sanne, Steffen og Tina 

Referent: Tina 

 

1. Vi har modtaget svar fra dispositionsfonden vedr. økonomi, opsættelse af bom, fjerne eller bevare 

legeplads nr. 2. Vi skal bruge en beregning, som DOMI Bolig er behjælpelige med at opsætte 

således, at vi får et klart overblik over, hvor stor huslejestigningen vil blive og det samme er 

gældende vedr. opsætning af bom og en konkret huslejestigning, altså 2 kalkulationer. Det blev 

aftalt, at Steffen undersøger om det kan gøres billigere at få fjernet legeplads nr. 2 i forhold til det 

tilbud vi har modtaget på kr. 87.000, kan vi evt. gøre det billigere ved selv at udføre mange af 

opgaverne. Steffen undersøger alternativet omkring at flytte og fordele nogle af legeredskaberne 

rundt i afdelingen og rekvirerer ligeledes en kalkulation på, hvor meget det vil komme til at koste. 

 

2. Annette undersøger, om der er taget højde for, om de tildelte kr. 40.000 fra dispositionsfonden 

dækker hele afdelingen eller kun de hække, der vender ud mod stien. Annette undersøger 

ligeledes, om udgiften ved selv at udskifte hække, der er gået ud, bliver betalt af DOMI Bolig, 

fremgår det evt. i lejekontrakten. 

 

3. Steffen kontakter Heidi ved DOMI Bolig vedr. dato for gennemgang af budget for bestyrelsen. 

 

4. Tina kontakter med DOMI vedr. de 3 handicapparkeringspladser, må de bruges således,  at 

personbiler, motorcykler og varevogne frit kan parkere uden at overtræde reglerne heromkring. 

 

 

 

Næste møde bliver, når vi har modtaget kalkulationerne fra DOMI Bolig. 

 

 

Med venlig hilsen 

Tina Schwartz 


